

Maj 2022

Referat Butiksgruppemøde NV

Hvornår	Onsdag d. 11. maj kl. 17.00
Hvor	DG
Deltager	Inge, Kim
Afbud	
Snacks	
Ordstyrer	Inge
Referent	Kim
Næste møde	8.6.2022 kl. 17:30

OPGAVER OG ANSVARLIGE	
-----------------------	--

Mødet er åbent for alle medlemmer i KBHFF med tilknytning NV. Alle er velkommen til at tilføje yderligere punkter til butiksmødet. (Kommentarer gerne med kursiver - evt. med kontaktinformationer)

Dagsorden

1. Godkendelse af referat fra sidste butiksmøde:
<https://docs.google.com/document/d/1m56XBBjuditlTTru8bgvdAH7y6Qn8ZSEijKCUfM6pns/edit?usp=sharing>
Godkendt.
2. Opfølgning fra sidst
 - a. Fællesmail om dialogmøde, lugeture og aktivere frivillige
Sendt - skal gensesendes senest d. 1.6.
 - b. Div. opgaver omkring flytning
 - i. gave til Claus? - kommer ...
 - ii. Flere Fugle opbevaring og overskudsgrønt?
Inge har skrevet, men ikke fået svar. Vi følger op.

Alternativer:

1. Kirkens Korshærs Herberg Botilbud (lidt langt væk)
2. Ringertoften Børnehave
3. Børnehuset Klatretræet
4. Verdens Børn
5. Ungdomshuset på Dortheavej 61
6. Demokrati Garage da I ikke betaler husleje så, kunne det da også være en mulighed.

- iii. Møde med Virginie og ny daglig leder
Kim skriver og prøver at aftale et møde i maj/juni.

Punkter til diskussion:

1. Et fast lokale til udlevering og opbevaring
2. Permanent løsning, gerne mod at betale leje (bestyrelsen, hvor meget kan vi betale?)
3. Skriftlig aftale (nødvendigt)

- c. Skriv til Jonathan om flyers og salg af grøntsager til FF
Jonathan ikke svaret - vi følger op.
- d. Mail til it om liste over aktive frivillige
Vi sætter den på vågeblus.
- e. Opdater vagtbeskrivelsen
Sættes på vågeblus til senere.

3. Fra indbakken (nordvest@kbhff.dk)

- a. udmeldelser: Marianne Hommel (ikke registreret på noget team)
- b. ændret status: to frivillige til støtte (Cynthia, Team Rød - ingen 1. butiksvagt på team rød!)
+ Nikolaj Gerstenfeldt (helt nyt medlem, endnu ikke taget en vagt)
- c. nye medlemmer: 4
- d. 25/5 - Vi kan ikke bruge baren - Kim skriver til Virginie og spørger om butikslokalet

4. Nyt fra teamkoordinatorerne
Ikke noget nyt.

5. Nyt fra Fællesmødet
- a. Tilbagelevering af poser ved udmelding?
 - b. Sælge overskudsvarer til FF til nedsat pris?
 - c. Flyers?
 - d. Salg til ikke-medlemmer?

6. Noget nyt fra introgruppen?

7. Skal der bestilles:
- a. Tørvarer?
 - b. Papirposer?
 - c. Stofposer?
- Vi holder tilbage med tørvarer i den næste tid. Kim skriver til Alexander.

8. Diverse opgaver

- a. Hvem deltager i næste fællesmøde?
Ingen kan den dag.
- b. Hvem opdater dagsorden og dato i wiki?
(<http://kbhffwiki.org/tiki-index.php?page=Butiksgrupper-NV>)
- c. Nye opgaver til næste gang?
 - i. Inge: Gensend email om dialogmøde senest ½ + opslag i facebook.
 - ii. Kim skriver til Virginie om: 1) møde; 2) udlevering om 14 dage.
 - iii. Kim skriver til Martine: Hvor meget kan vi betale i leje på DG? + moms til Frie Fugle
 - iv. Kim skrive til Alexander om tørvarer.
 - v. Inge skriver til bestyrelsen om dialogmøde og oplæg

9. Eventuelt

Få mere aktive medlemmer og velfungerende team

- dialogmøde

10. Dato for næste møde og punkter til dagsorden

8.6.2022 kl. 17:30 + dialogmøde kl. 19:00-21:00